
Juhatuse koosoleku protokoll

Koplimadise talu, Maeru küla, Keila vald                                                05.05.2010  nr.6

Algus 18.00, lõpp 20.30

Koosolekut juhatas LHKK juhatuse esimees Lilian Saage
Koosolekust võtsid osa juhatuse liikmed: Merike Palts,  Dea Rüüberg, Enn Karu, Mare 
Vingel, Ena Soodla, Tiit Jaagu, Marju Muldia, Piret Lõuk, Kalle Ollema, Kadri Tillemann 
protokollis Marje Suharov (osavõtjate nimekiri lisatud).

Kinnitati järgmine päevakord:
1. Hindamiskoolitus
2. Koostöö Harju Ettevõtlus- ja Arenduskeskusega seoses strateegia uuendamisega
3. LHKK kontor
4.Uute liikmete vastuvõtmine:
5. Kohapeal algatatud küsimused

Päevakorrapunkt 1
Hindamiskoolituse viis läbi Demis Voss Harju Ettevõtlus ja Arenduskeskusest  
Koolituse matejalid lisatud

Päevakorrapunkt 2
LHKK srateegia uuendamine
Ülevaate tegi Demis Voss .Strateegia uuendamine toimub Harju Ettevõtlus ja 
Arenduskeskuse poolt .
Esimene arutelu juhatuses 31.mai.2010.Üldine arutelu üldkoosolek-suvepäevadel 04-05 
juulil

Päevakorrapunkt 3
LHKK Kontor
Eelläbirääkimiste tulemusena on välja pakkuda ruumid Vasalemma vallamajas 
21,4 ja 18,2 m2. Üür 20kr/m2 ja keskmine kommunaalkulu 20kr/m2.
Kokku eeldatav kulu 1584 kr kuus.
Päevakorrapunkt pandi hääletusele:
poolt 9 ja 1 erapooletu
Otsustati lõpetada leping padise vallavalitsusega ja sõlmida leping Vasalemma 
vallavalitsusega eelpooltoodud ruumide osas.(ruumide plaan lisatud)



Päevakorrapunkt 4

Uue liikme vastu võtmine
Lääne-Harju Koostöökogu liikmeks soovib Vasalemma valla ettevõte ALUTEX
Päevakorrapunkt pandi hääletusele:
poolt 11 häält
Otsustati Lääne-Harju Koostöökogu liikmeks vastu võtta OÜ Alutex

Päevakorrapunkt 5
Kohal algatatud küsimused

• tegevjuht teavitas juhatust kohtumisest, mis toimub 11.mai Vääna külakojas 
Põllumajandusministri ja Harjumaa Leader gruppide osavõtul. Lääne-Harju 
Koostöökogu poolt osalevad Lilian Saage, Piret Lõuk, Kalle Ollemaa ja Enn Karu

• 19. mail toimub Võrtsjärve ääres Leader tegevusgruppide kogunemine. Juhatuse 
poolt avaldas soovi osaleda Tiit Jaagu

• Tegevjuht informeeris liikmemaksude võlgnevusest . 
• Enn Karu informeeris  Kernu valla hooldekodu tegevuse lõpetamisest 2012 aastal 

ning riigi poolt  tehtud pakkumisest hoone valla omandisse jätta. Toimus arutelu 
ühise hooldekodu rajamise teemal. Keila valla esindaja Kadri Tillemann avaldas 
aravamust, et Keila vallal huvi puudub.

Lilian Saage                                                                                    Marje Suharov
Lääne-Harju Koostöökogu                                                              protokollija
juhatuse esimees


